About Citi China 

Citi first established an office in China in May 1902, in Shanghai. Today Citi is the leading foreign bank in China, offering a broad product range. On 2nd April, 2007, Citibank (China) Co., Ltd. was officially launched as one of the first foreign banks locally incorporated in China. On 23rd April 2007, Citibank (China) Co., Ltd. became one of the first foreign banks to offer RMB services to Chinese residents. 

Citi currently has branches and sub-branches in Beijing, Shanghai, Guangzhou, Shenzhen, Tianjin, Chengdu, Hangzhou and Dalian, operating and offering corporate banking business as well as consumer banking business. With operations in more than 100 countries around the world, Citi is one of the most global foreign banks in China. 

关于花旗中国 

花旗在中国的历史可追溯至一九零二年五月。花旗是中国领先的外资银行，为客户提供广泛的金融产品。2007年4月2日，作为首批成功转制本地法人银行的外资银行，花旗银行（中国）有限公司正式成立；2007年4月23日，花旗银行（中国）有限公司成为首批正式对中国境内公民开展人民币业务的外资银行之一。 

目前，花旗分别在北京、上海、广州、深圳、天津、成都、杭州和大连设有多家分支行,开展企业银行业务和零售银行业务。花旗在全球100多个国家开展业务，是中国最具全球性的外资银行之一。 

Our business is expanding rapidly and we are looking for highly qualified, ambitious individuals wishing to progress to the highest levels of their personal career development in Citibank. 


We provide challenging and rewarding career opportunities with the vacancy. The successful candidate will be provided with superior career development opportunities and a competitive remuneration package. If you are interested in being considered for the position please send your CV ( in English & Chinese) to us.  Either by email or by post is OK. Please indicate position applied in the email title or on the envelope)

邮寄地址：广州市天河区体育东路118号财富广场101室   人力资源部（GZ个人银行部）

邮政编码：510620
邮箱：south.hr.china.gcg@citi.com

本次招聘职位：2个

具体职位描述：

个人金融银行-CitiGold Associate 贵宾理财专员

工作地点：广州  深圳  成都

Job Responsibilities: 
· To acquire affluent new-to-bank customer through available network and other different channels 

· To achieve monthly sales goal through various sales activities 

· To cooperate with branch and marketing department to develop customers 

· To build and develop good relationship with customers
Requirements 
· High integrity

· Bachelor degree

· Good at both oral and written English Able to work independently with good interpersonal and communication skills

· Have strong wish to success even under high pressure

· Determined, goal oriented and business driven 
工作职责： 

· 通过现有的个人关系网络及各种渠道开发新的银行客户 

· 通过各种销售渠道完成每月销售指标 

· 与分行及市场部协调合作开发市场 建立及发展良好的客户关系 
要求： 
· 高度诚信正直；
· 本科学历；
· 有一定的英语说、写能力； 

· 独立，进取，有良好的人际关系及沟通技巧 渴望成功并能在高压下工作

· 目标明确， 业务至上

Management Associate (管理培训生—个人银行)

Location: Shanghai, Beijing, Guangzhou, Shenzhen 

What a successful applicant can expect:

· Intensive development through a specially designed Management Associate program 
· A range of challenging roles within the relevant banking functions with on-the-job trainings. 
· A thorough understanding of Citibank's operations in respective areas as well as the professional knowledge required for a successful career 
Key Requirements

· Master degree from a highly rated university, open to any major

· Self-starter, takes initiative 

· Possesses excellent communication and interpersonal skills 

· Driven and committed to succeed in a rapid-growth organization 

· Team-player, contributes to collective goals 

· Leadership potential 

· Demonstrates professionalism, integrity and respect for diversity 

· Strong quantitative and analytical skills 
Proficiency in both Mandarin and English

